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Het laatste CDAanzet van dit jaar. 
Een mooie gelegenheid om terug 

te kijken. Begin 2015 stond in het teken 
van de campagne rondom de provin-
ciale verkiezingen. Voor ons extra 
spannend omdat we een eigen serieuze 
kandidaat hadden. Mede dankzij onze 
plaatselijke campagne heeft hij zo’n 
2.300 stemmen gekregen. Dat is iets 
waar we met z’n allen trots op zijn.

Dit jaar hebben we een informatie-
avond georganiseerd in Dinxperlo met 
als onderwerpen de decentralisatie van 
de zorg en de locatie van een super-
markt in Dinxperlo. De opkomst deze 
avond was hoog. De raadsleden en 
wethouders hebben veel informatie 
kunnen geven, maar zeker ook net 
zoveel op kunnen halen. 

Maandag 9 november hebben we onze 
partijleider Sybrand Buma op bezoek 
gehad. Samen met Tweede Kamerlid 
Jaco Geurts was hij op uitnodiging van 
onze fractieleider Jos Wessels in Aalten. 
Een mooie ervaring. Samen met André 
te Brake en Jos Wessels heb ik dit 
mogen organiseren. Hier leest u 
verderop in dit CDAanzet meer over.

Vanuit het landelijk CDA is een leden-
werfcampagne opgestart. Daar willen 
we graag aandacht aan geven. Het is 
belangrijk dat het CDA in Aalten een 

grote partij blijft met veel leden die 
mee praten. Wanneer ik mensen vraag 
om lid te worden, hoor ik vaak dat ze 
daar geen tijd voor hebben. Dat 
verbaast mij, want lid zijn kost geen 
tijd. Veel mensen denken dat we alleen 
maar actieve leden hebben. Gelukkig 
hebben we ook ‘gewone’ leden die ons 
af en toe scherp houden. Met wat 
afstand tot de actieve politiek kunnen 
de gewone leden soms de meest 
verstandige dingen zeggen. Op die 
manier blijven we scherp en alert.

Kortom: motiveer uw buren, vrienden, 
collega’s of familieleden om lid te 
worden van onze partij! Het is belang-
rijk dat we een grote partij blijven met 
veel leden die ons politieke kader zo nu 
en dan bijsturen! Kent u mensen 
waarvan u denkt dat ze een CDA-hart 
hebben en misschien lid of actief willen 
worden, laat het ons weten! Of maak 
ze gewoon lid. Soms hebben mensen 
net dat duwtje in de rug nodig. Alvast 
bedankt!

Rest mij niets anders dan u gezegende 
kerstdagen en een voorspoedig 2016 
toe te wensen!

Rik van Lochem
bestuursvoorzitter CDA Aalten-Dinxperlo

Van de voorzitterVan de voorzitter

Zij vluchten weg uit Bethlehem
(God houdt Zijn kinderen in het oog.)
En zij, gewaarschuwd door Zijn stem
trokken door streken, heet en droog.

Tot ze opeens een boomgaard zien,
waar sinaasappels, rijp en zoet,
tussen de bladeren zijn te zien
in geurig-volle overvloed.

De tuinman is een blinde boer.
Hij hoort hun stappen op het pad;
Dan komt hij aarzelend naar hen toe
en  vraagt: “Wie zijt ge? Zoekt ge wat?

Maria zegt met zachte stem:
“Wij hebben dorst; ons kleine kind
heeft koorts en hijgt. Hebt ge voor hem
wat vruchten?” -”Pluk zoveel ge vindt,

zegt vriendelijk de oude man.
Dan plukken ze de vruchten af.
Maria geeft er partjes van
aan ’t kind en droogt zijn mondje af.
En vriend’lijk dankend gaan ze heen;
hun dorst en honger gestild.
God liet Zijn kinderen niet alleen-
en wie mild geeft, beloont Hij mild:

want toen ze waren weggegaan,
tastte de boer naar zijn gezicht;
Gods hand raakte zijn ogen aan
en hij stond stralend in het licht!

Hij zag de bomen om zich staan
en duizelde en vroeg zich af
of God dit wonder had gedaan
om ’t kindje, dat hij vruchten gaf.

De Blinde boer
Een Christuslegende
vrij naar het Zuid-Afrikaans

Gedicht van Nel Benschop ingestuurd door Willemien Hoornenborg.

De Blinde boer
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Het bezoek was voor mij een 
geweldige CDA-ervaring. De vele 

bezoekers op de openbare vergadering 
’s avonds in het Dorpshuus van IJzerlo 
zullen dit beamen. We waren even het 
middelpunt van de Achterhoek door 
de vele CDA-wethouders en raadsleden 
uit andere gemeenten. Sybrand Buma 
en Jaco Geurts bleken aardige maar 
vooral goed geïnformeerde mensen. 
Onder het eten hebben we met hen 
gediscussieerd over de gemeentelijke 
en de landelijke politiek. Al met al fi jn 
om mee te maken dat politiek ook een 
feest kan zijn.

’s Middags brachten wij met Buma 
een bezoek aan het bedrijf Beele 
Engineering in Aalten. Dat bezoek 
vervult mij met trots want ik zag welk 
een wereldbedrijf wij hiermee in 
Aalten hebben. Beele maakt een 
prachtig product: afdichtingsystemen 
die gebruikt worden tegen brand in 
onder meer tunnels, schepen, boor-

eilanden en buizensystemen. U moet 
dan denken aan onder meer onbrand-
baar rubber dat voorkomt dat een 
brand overslaat van het ene comparti-
ment naar een andere. Met het product 
van Beele worden mensenlevens gered! 
De heer Beele is wat dat betreft een 
idealist. Tijdens het bezoek kon hij hier 
bevlogen over vertellen.

Wij vinden dan ook prachtig dat de 
heer  Beele gaat investeren op de 
Stationslocatie Zuid in Aalten. 
Allereerst wordt de “olde kraom” van 
de Kalverslachterij en Te Paske opge-
ruimd. Daarvoor wordt een aantal 
gebouwen in het groen neergezet 
waar een mooi hoogwaardig product 
wordt gemaakt. De buurt is hier heel 
blij mee! En het levert een fl ink aantal 
arbeidsplaatsen op. In de gemeente-
raad van 20 oktober ging de hele raad 
graag akkoord met deze plannen. 
Er was veel lof voor onze wethouder 
Ted Kok die een groot aandeel had in 

Uit de fractie

Zoals bekend worden de bijdragen voor CDAanzet zo’n zes weken eerder 
geschreven. Het is voor mij nog half november en ik probeer mij het kerstgevoel 
voor te stellen. Dat lukt nog niet helemaal. Wel heb ik een andere, heel positieve 
beleving. We hebben net het bezoek van onze politieke leider Sybrand Buma en 
Kamerlid Jaco Geurts achter de rug. Een verslag hiervan, met vele foto’s vind u 
elders in dit blad. 

dit resultaat. Ons raadslid Patrick 
Frenken vertaalde zijn waardering in 
twee taarten voor wethouder Ted Kok 
en voor de heer Hans Beele.

Er is nog heel wat meer te melden 
maar dat kan niet allemaal in dit 
artikel. Ik raad u dringend aan om te 
kijken op www.cda.nl/gelderland/
aalten en dit bij uw favorieten te 
zetten. Kijkt u elke paar weken en u 
volgt in leesbare taal de politieke 
ontwikkelingen in Aalten-Dinxperlo 
en onze kijk daarop. Van harte 
aanbevolen!

Sybrand Buma sprak in zijn rede in 
IJzerlo ook over het vluchtelingen-
vraagstuk. Een onderwerp dat ons 
allen bezig houdt. Als u dit leest zijn 
er vermoedelijk 300 vluchtelingen 
gearriveerd in het heropende asiel-
zoekerscentrum Groot Deunk in Barlo. 
Buma zei dat bij ons allen twee 
gevoelens om de voorrang strijden. 
Als mens en als christen willen we 
gastvrijheid bieden aan hen die van 
huis en haard zijn verdreven. Tegelijk 
weten we dat een onbeperkte 
instroom van mensen onmogelijk is. 
Daarom pleit Buma voor sobere 
opvang, leefgeldregeling, wie geen 
vluchteling is moet terug, en tijdelijk 
asiel: als er vrede is in het land van 
herkomst ook terug.
Ik vind dat wij hier dit wereldprobleem 
niet kunnen oplossen. Maar wél 
moeten wij de vluchteling die bij ons 
komt, veiligheid en geborgenheid 

bieden en hen op de weg naar 
integratie zetten. Dit is een opdracht, 
niet zozeer aan de gemeente Aalten, 
maar aan de gemeenschap van Aalten. 
Voor een goede integratie is het 
noodzakelijk dat er een bepaald 
maximum is: het CDA pleit dan ook 
voor niet meer dan 300 vluchtelingen 
in onze gemeente.

Als wij beelden van vluchtelingen zien, 
komen als vanzelf beelden op van 
Maria en Jozef op weg naar Bethlehem. 
Zij waren weliswaar niet op de vlucht 
naar er was voor hen geen plaats in de 
herberg. Laten wij, juist met Kerst 
veiligheid, geborgenheid en liefde 
ervaren van onze naasten, maar die ook 
geven aan anderen. 
Ik wens u een zalig kerstfeest toe en 
veel heil en zegen in 2016!

Jos Wessels, fractievoorzitter
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Naar Betlehem 
en weer terug.
Je leest het in het kerstevangelie. 
De herders gingen naar Betlehem. 
Maar ze gingen ook weer terug. 
Ze konden niet blijven.

De heenreis. 
Het is een bijzondere reis die de 
herders maken. Midden in de donkere 
nacht staan ze plotseling in hemels 
licht. Engelen vertellen hen van de 
geboorte van de Messias, de Redder 
van de wereld. Ze moeten naar 
Betlehem gaan, om dit kind dat 
pasgeboren is, te zien. 

Ze gaan. 
Ze laten hun schapen achter. 
In Betlehem gekomen vinden 
ze het kind. 

Ze komen aan op een plek die ze 
nooit hadden verwacht: een stal. 
Welke redder van de wereld wordt 
geboren in een stal! Toch gaan ze de 
stal binnen en zij aanbidden het kind. 
Niemand hoor je zeggen: ‘We zullen 
het wel verkeerd begrepen hebben, 
hier kan God niet wonen’. De herders 
geloven. Diep van binnen weten zij: 
dit is het. Dit is de Redder van de 
wereld. Het worden momenten om 
nooit te vergeten. God zo dichtbij. 
In de duisternis van het leven.

Dat is de heenreis. 
Naar Betlehem, naar het kind 
in de kribbe. 

En dan de terugreis. 
Ze moeten toch weer terug naar hun 
schapen, terug naar huis. Naar het 
gewone leven. Het leven van elke dag 
met al zijn zorgen. Het bestaan van 
herders in die tijd was zwaar.

Toch betekent deze terugreis geen 
‘terug naar af’. De herders gaan op 
weg naar huis ‘terwijl ze God 
verheerlijkten en loofden’. Er is iets 
met hen gebeurd. Tijdens de terugreis 
hielden ze zingend vast van wat ze bij 
de heenreis hadden beleefd. Ze gaan 
terug ‘als ander mensen’. Het leven zal 
nooit meer zijn zoals het was.

Het is niet altijd Kerstfeest.
Na Eerste Kerstdag komt Tweede 
Kerstdag en dat is al minder. En dan de 
dagen tussen Kerst en Oud en Nieuw, 
dan nemen we nog iets van de 
Kerstgedachte mee, maar dan wordt 
het onherroepelijk januari en dan 
begint het gewone, dagelijkse leven 
weer.

Dat leven van elke dag. 
De herders hadden naast hun werk 
weer de zorg voor hun gezinnen. 
Bij sommigen ging het heel erg goed, 
maar anderen kenden verdriet. 
Het was bij hen zoals bij ons.
Soms heel verschillend.

Toch moet het na Kerst bij die 
mannen anders geworden zijn.
Hun situatie thuis was niet veranderd. 
Ze waren zelf veranderd.
In de nacht van het leven had God 
hen omstraald met Zijn licht.

Kerstfeest 2015
Ga naar Betlehem. 
Wie Christus ontmoet, 
wordt een ander mens. 
Hoe anders wordt dan het 
‘gewone’ leven.
Omdat jij bent veranderd.

Ds. A. van der Veer
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Deze middag startte bij het 
Dorpshuus in IJzerlo, van waaruit 

we met een bus naar een mooi Aaltens 
bedrijf “Beele Engineering” zijn 
vertrokken voor een werkbezoek. 
We zijn daar door de eigenaar de heer 
Hans Beele hartelijk ontvangen. 
De heer Beele heeft uitgebreid verteld 
dat zijn bedrijf wereldmarktleider is op 
het gebied van brandpreventie van 

(marine)schepen, olieplatforms en 
grote gebouwen, waarbij zeer hoge 
brandveiligheidseisen gesteld wordt 
aan leiding doorvoeren en 
brandwerendheid van materialen. 
De veiligheid van mensen staat bij hun 
voorop. Het is een zeer innovatief 
bedrijf, dat zeer veel patenten op hun 
naam heeft staan.

Dit bedrijf heeft grote uitbreidings-
plannen in Aalten op een oud verlaten 
industrieterrein tegenover het station. 
Beele heeft ons laten zien wat zijn 
plannen met het 4,5 hectare grote 
industrieterrein inhouden. Er komen 
kantoorruimtes met laboratorium, 
testruimtes voor zijn nieuw te 
ontwikkelen producten en productie-
hallen. Daarnaast heeft hij plannen om 
een HBO-campus op dit terrein te 
openen om zo zijn eigen personeel op 
te kunnen leiden, omdat hun vak-
gebied specialistische kennis vereist die 
nergens voorhanden is. Deze ontwik-
ke ling wordt door het gemeente-
bestuur als een grote aanwinst gezien 
voor Aalten en krijgt dan ook volledige 
medewerking.

Vervolgens zijn we met de bus 
vertrokken naar het voormalige 
AD-sportterrein. Hier heeft de 
voorzitter van de voetbalclub AD’69, 
Raymond Smit, ons verteld dat de 
krimp in de Achterhoek een 
bedreiging voor hun club dreigt te 
worden door een teruglopend aantal 
leden. Ze hebben deze bedreiging 
omgezet in nieuwe kansen voor de 
toekomst, door de samenwerking te 
zoeken met 7 andere sportclubs. 
Hierdoor ontstaat:  “Sportpark Zuid” 
een sportcentrum van 3000 leden. 
Meerdere voorzitters van hun 
deelnemende sportclubs hebben 
verteld hoe ze de samenwerking zien 
en de plannen verduidelijkt. Ook 
komen ze tot de conclusie dat ze 
hierdoor samen veel sterker worden 
dan allen afzonderlijk. Je versterkt 
elkaar i.p.v. beconcurreren.

Landelijke politieke 
kopstukken in Aalten.
Op 9 november is er door het CDA-bestuur, een middag/avond georganiseerd 
waarbij onze landelijke lijstrekker Sybrand Buma en Tweede Kamerlid Jaco 
Geurts uitgenodigd en aanwezig waren. Tevens waren wethouders, fractieleden 
en bestuursleden van het CDA Aalten hierbij goed vertegenwoordigd. Enkele 
gedeputeerden en (kandidaat)Statenleden en onze burgemeester waren hierbij 
aanwezig. 
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Rond 18.00 uur waren we terug bij het 
Dorpshuus in IJzerlo, waar ons een 
eenvoudig maar goed buffet stond te 
wachten. Hierbij waren ook van elke 
Achterhoekse gemeenten twee 
CDA-genodigden aanwezig. Arjan 
Tolkamp en Wilma Winkelhorst van 
‘Ons Aller Belang IJzerlo’ hebben ons 
hier welkom geheten en vertelden ons 
daar over het vernieuwde Dorpshuus. 
De CDA-gedachten dat je het als 
gemeenschap samen moet doen komt 
in hun verhaal duidelijk naar voren. 
Hier zie je maar weer waartoe kleine 
gemeenschappen in staat zijn. 

‘s Avonds om 20.00 uur was er een 
openbare bijeenkomst in het Dorpshuus 
onder leiding van onze bestuurs-
voorzitter Rik van Lochem.  Hier heeft 
onze landelijke CDA-voorman Sybrand 
Buma een toespraak gegeven. Na deze 
toespraak was er de mogelijkheid 
vanuit de zaal vragen aan Sybrand 
Buma te stellen.Er is ruimhartig gebruik 
van gemaakt. Nadat onze fractieleider 
Jos Wessels de heren Sybrand Buma en 
Jaco Geurts heeft bedankt en een klein 
Achterhoeks presentje heeft over-
handigd, is de heer Buma vertrokken en 
heeft Tweede Kamerlid Jaco Geurts nog 
diverse vragen uit de zaal beantwoord. 
Rond 21.45 uur heeft voorzitter Rik van 
Lochem iedereen die deze dag mogelijk 
heeft gemaakt bedankt en de 
bijeenkomst gesloten. Door menigeen 
is er nog lang nagepraat onder het 
genot van een drankje.

André te Brake, CDA-bestuur 
     Van de redactie
   Dit laatste nummer van het  
CDAanzet 2015 staat veel in het 
teken van het werkbezoek van 
Sybrand Buma en tweede kamerlid 
Jaco Geurts.
Er staan enkele foto’s bij het 
artikel van André te Brake maar 
indien u een computer of tablet 
bezit kunt u meerdere foto’s 
bekijken op onze website.

Gezegende kerstdagen en veel heil 
en zegen voor 2016!

Margreet Wind

     Van de redactie
   Dit laatste nummer van het  
CDAanzet 2015 staat veel in het 
teken van het werkbezoek van 

Fotografi e: www.fi lmaalten.nl
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Raadslid Jeroen van Geenen van het 
CDA vroeg de zaal hoe men dacht over 
het eventueel bijtrekken van het 
gemeentehuis aan de supermarkt. 
De zaal stond daar positief tegenover, 
al verschilden de meningen of men 
alleen het oude deel van het gemeente-
huis moet behouden of het hele 
gemeentehuis. Heel belangrijk is wat 
de Jumbo ervan vindt. Het was goed 
dat de heer Arends van de Jumbo ook 
aanwezig was en waardevolle 
suggesties gaf. Ook nu deed de zaal 
volop mee in de discussie. 

“Al met al was het een geslaagde 
avond waarbij veel informatie is 
verstrekt, maar zeker net zoveel 
informatie is opgehaald waar onze 
raadsleden mooi mee aan het werk 
kunnen” aldus voorzitter Rik van 
Lochem die tevreden terug kijkt op 
deze geslaagde informatieavond.

Voor meer informatie over dit pers-
bericht kunt u contact opnemen met
voorzitter Rik van Lochem
T. 0543-53 72 96   M. 06-26 23 03 41
E-mail: rikvanlochem@hotmail.com

Decentralisatie in de zorg
Voor de pauze gaf Felix Siemes, 
teamcoördinator zorgloket van de 
gemeente Aalten, een heldere uitleg 
over de ontwikkelingen in de WMO, 
Jeugdwet, armoedebeleid en 
participatie. De zaal deed volop mee 
door vragen te stellen die vervolgens 
adequaat beantwoord werden. 
Duidelijk werd dat de gemeente 
Aalten een goed sociaal beleid heeft 
en dat uitvoert in goed contact met 
de burgers. Bij problemen met de 
uitbetaling van de pgb geeft de 
gemeente soms een voorschot. 
Duidelijk werd dat de basis van alles is, 
een goed gesprek met de burger aan 
de keukentafel. Van die burger mag 
ook een actieve inzet worden ver-
wacht. Zo kan een hulpverlenings-
traject bij schulden alleen gestart 
worden als diegene gaat werken aan 

het onderliggende probleem, bijvoor-
beeld een verslaving. De indicaties 
voor huishoudelijke hulp zijn verlengd 
tot eind 2016. Maar ook de gemeente 
Aalten ontkomt niet aan moeilijke 
keuzes. De vergoedingen van het rijk 
voor WMO, huishoudelijke hulp en 
jeugdhulpverlening zijn immers fl ink 
omlaag gegaan.

Supermarklocatie Dinxperlo
Na de pauze hield CDA wethouder 
Ted Kok een goed verhaal over de 
mogelijke locaties voor een verplaat-
sing van een supermarkt (Jumbo) in 
Dinxperlo. De gemeenteraad heeft op 
8 juli besloten om twee locaties te 
onderzoeken, te weten het terrein aan 
de Hogestraat en het terrein van de 
vroegere’ De Wegwijzer’, mogelijk in 
combinatie met het oude politie-
bureau en het vroegere gemeentehuis. 

Zomeraftrap CDA groot succes
Op maandag 14 september organiseerde het CDA Aalten-Dinxperlo 
een bijzondere informatiebijeenkomst in het Kulturhus van Dinxperlo. 
Het CDA noemde het Zomeraftrap. Het was een themavergadering, 
toegankelijk voor iedereen die belangstelling had. Er waren twee 
thema’s: Decentralisatie in de zorg en Supermarktlocatie Dinxperlo. 
In totaal zijn er zo’n 75 mensen op deze avond afgekomen. 

Wij zijn op zoek. Misschien wel naar jou!
Houdt het je bezig wat er gebeurt in onze gemeente? 
Vind je het leuk om mee te praten over actuele thema’s? 
Heb je een mening? Dan zijn we inderdáád op zoek naar jou…!

Het CDA Aalten-Dinxperlo wil haar 
gelederen graag versterken. We zijn 
op dit moment vooral op zoek naar 
nieuwe bestuursleden. Lijkt dit je 
wat, of ben je geïnteresseerd en wil 
je er wat meer over weten; neem 
dan eens contact op met onze 
voorzitter Rik van Lochem. Wellicht 
kunnen we elkaar eens ontmoeten 
als je vrijblijvend een bestuurs-
vergadering bezoekt.

Naast bestuursleden willen wij ook 
graag in contact komen met mensen 
die kandidaat zouden willen zijn 

voor de verkiezingen en/of andere 
politieke ambities hebben.
Voel je jezelf niet aangesproken 
door het bovenstaande maar ken je 
wel iemand anders waarvan je 
vermoedt dat hij / zij geïnteresseerd 
zou zijn? Ook in dát geval hopen we 
dat je ons weet te vinden om ons 
dat in te seinen. Ook niet leden zijn 
welkom. Deze mensen kunnen we 
immers lid maken. Veel dank bij 
voorbaat en heel graag tot ziens! 

Voorzitter Rik van Lochem  
T. 0543-53 72 96   M. 06-26 23 03 41

Wij zijn op zoek. Misschien wel naar Wij zijn op zoek. Misschien wel naar jou!jou!

Heb je een mening? Dan zijn we inderdáád op zoek naar jou…!

voor de verkiezingen en/of andere 
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Ledenvergadering

Op 9 november 2015 zijn onze partijleider 
de heer Buma en de heer Geurts, Tweede 
Kamerlid uit Gelderland, in Aalten 
geweest. Zij hebben samen met onze 
wethouders, fractieleden en enkele overige 
genodigden een bezoek gebracht aan 
Beele Engineering en sportpark Aalten-
Zuid.

Met beide onderwerpen kwam de 
gemeente Aalten-Dinxperlo positief in het 
nieuws. Beele Engineering gaat een 
modern productie- en kenniscentrum 
realiseren tegenover het station. 
Thans staan de gebouwen van de 
kalverslachterij en houtzagerij te Paske 
leeg en verpauperen de panden in snel 
tempo. Ik vind het geweldig dat met 
tussenkomst van de gemeente, Beele 
Engineering deze stap durft te zetten. 
Dit is positief voor de uitstraling rondom 
het station en de uitbreiding van Beele 
Enigeering is goed voor de werk gelegen-
heid en trekt mogelijk ook weer andere 
bedrijven aan. Daarom heeft onze 
wethouder de heer Kok ook een grote 
pluim verdiend! Overigens toch bijzonder 
dat er partijen zijn die er in de raads-
vergadering toch nog een negatief woord 
over moet zeggen, maar goed dat hoort 
waarschijnlijk bij het politieke spelletje. 

Ook de samenwerking tussen de 
verenigingen bij Sportpark Zuid is prachtig 
om te zien en een voorbeeld voor vele 
andere gemeenten in Nederland. De heer 
Buma was lovend over de wijze waarop de 
samenleving in de gemeente Aalten-
Dinxperlo zelf met initiatieven komt en 
deze realiseert. 

De rol van de overheid moet daarbij louter 
faciliterend zijn. Vooral vanuit Den Haag 
en ook Brussel wordt er veel regelgeving 
gemaakt die de samenleving meer in de 
weg zit, dan dat de regel haar doel treft. 
Elk kabinet of B&W streeft naar 
deregulering, maar doorgaans komt er 
weinig van terecht. Toch is het naar mijn 
mening belangrijk om ook binnen de 
gemeente eens een projectgroep in het 
leven te roepen die in kaart gaat brengen 
welke regels er inmiddels overbodig zijn, 
wellicht een idee voor ons huidige B&W. 
De heer Buma gaf in elk geval aan dat 
deze dag heeft geleerd dat de overheid 
teveel wet- en regelgeving maakt die de 
samenleving meer dwarszit dan dat het 
zijn doel dient. 

De heer Buma gaf in zijn toespraak aan dat 
het asielbeleid ook binnen het CDA een 
moeilijk dossier is. Enerzijds willen wij dat 
vluchtelingen worden geholpen, maar 
anderzijds is er een grens aan de mogelijk-
heden voor het opvangen van vluchte-
lingen. Dit jaar komen er 60.000 en 
volgend jaar naar verwachting 90.000 
vluchtelingen naar Nederland. De heer 
Buma gaf niet concreet aan wat hij er 
morgen aan zou kunnen en gaat doen, 

maar goed, als het zo gemakkelijk zou 
zijn... in elk geval ben ik van mening dat 
er een draconische beslissing gemaakt 
moet worden. Liever morgen, dan pas 
volgend jaar, want je kunt het beter één 
keer goed laten regenen, dan dat je in 
de motregen blijft zitten. De niet 
humane beslissing zal immers een keer 
genomen moeten worden.

Later op de avond gaf de heer Geurts 
nog antwoord op enkele agrarisch 
getinte vragen. Onder andere over het 
huidige kabinet dat veel onduidelijkheid 
laat bestaan over de wijze waarop 
fosfaatrechten worden ingevoerd 
(een vorm van gebondenheid i.p.v. het 
inmiddels afgeschafte melkquotum), 
export van het mestoverschot, mis-
leidende en leugenachtige groeperingen 
als Varkens in Nood en Wakkerdier en 
dat de heer Geurts uit Gelderland komt 
en ook uw vertegenwoordiger is. 

In elk geval was het een boeiende en 
gezellige avond met veel lovende 
woorden naar de gemeente Aalten-
Dinxperlo en de Achterhoek. Overigens 
kan ik u ook van harte aanbevelen om 
de ledenvergadering van het CDA 
Aalten-Dinxperlo te bezoeken en hoop 
de volgende keer op uw komst te 
kunnen rekenen.

Wilt u reageren op deze column? 
Mail dan naar: fnavis01@hotmail.com 
of stuur een brief naar CDA afdeling 
Aalten-Dinxperlo. 
Postbus 111, 7120 AC Aalten 

Frank Navis
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en voor landelijke 
CDA-nieuws op: 
www.cda.nl

Kijk voor lokaal 
CDA-nieuws op: 
aalten.cda.nl

Buninkdijk 7, Aalten
Tel. (0543) 56 52 04
www.loonbedrijftebokkel.nl
info@loonbedrijftebokkel.nl

“ALTIJD PARAAT”



OFFICIEEL                DEALER

www.kleinhesselink.nl


